
Artikel 41 vragen Bescherming en opvang

"Loopt de Bescherming en Opvang van de groeiende groep dakloze 
inwoners en van de inwoners op de wachtlijst voor beschermd wonen 
vast?"

Hilversum 8 Januari 2021

Geacht college,

Deze vragen gaan over de opvang van dakloze mensen en over het beschermd wonen voor mensen 
met een psychische of verstandelijke beperking of met een verslaving.

Inleiding en aanleiding
In de raadsvergadering van 11 december 2019, bij de behandeling van de Tweede Tussenrapportage, 
stelde ik namens HVH vragen aan wethouder Voorink over het overschot van € 464.000,- , dat de 
gemeente terugkreeg van de Regio (RIB 2019-65). De Regio voert Bescherming en Opvang uit voor de 
7 gemeenten. Er bleef geld over en de regionale Reserve Bescherming en Opvang was op het 
afgesproken budgetplafond van 2 miljoen euro uitgekomen, dus werd het overschot aan de 
gemeenten teruggegeven. 
Het college stelde bij de Tweede Tussenrapportage voor dit bedrag in de algemene middelen te laten 
vallen.  Ik vroeg de wethouder of dit geld niet nodig was voor extra plannen. De wachtlijst voor 
Beschermd Wonen werd steeds langer en sommige inwoners moesten wel 2 jaar wachten. Was het 
niet tijd voor een plan voor meer plekken beschermd wonen, voor meer opvang voor dakloze 
mensen en voor vrouwen, in onveilige gezinssituaties?
Wethouder Voorink gaf aan dat het geld op dat moment niet nodig was. De evaluatie van het huidige 
beleid Bescherming en Opvang 2017-2020 was gestart en voor de zomer van 2020 wilde hij in 
gesprek met de commissie over nieuw beleid.

Vervolgens stuurde het college op 2 december 2020 de Evaluatie van het huidige beleid naar de raad, 
met excuses voor de late verzending: de evaluatie dateerde al van ruim zeven maanden eerder, 14 
mei 2020. Bij de Evaluatie zat een informatiekaart met infographics en het Versnellingsplan 



ambulantisering van december 2019. Ook heb ik de collegebrief van 22 oktober 2020 over de 
"Indiening subsidieaanvraag terugdringen dak- en thuisloosheid" erbij gepakt.

HvH constateert op grond van bestudering van verschillende bovengenoemde stukken dat er in de 
afgelopen jaren hard gewerkt is, maar dat de problemen er niet kleiner op geworden zijn. De 
daklozenopvang zit geregeld vol en de wachtlijst voor beschermd wonen is alleen maar langer 
geworden.
Dit raakt het welbevinden van onze inwoners. Bescherming en Opvang is vaak een laatste vangnet 
voor inwoners, die in een zorgelijke situatie zitten. Dit vangnet moet stevig genoeg zijn.

Hart voor Hilversum heeft grote zorgen over en voor deze groep. En heeft dan ook een 5 tal 
prangende vragen;

1. Wat gaat het college doen om de wachtlijst beschermd wonen terug te dringen? En 
wanneer?

2. Welke stappen worden genomen om de toenemende dakloosheid een halt toe te roepen?
3. Krijgen de inwoners van Hilversum nu allemaal wel een veilige plek?
4. Ligt het college op koers als het gaat om het afgesproken beleid qua aantal plekken voor 

onze inwoners?  Inclusief effecten van CORONA Pandemie? 
5. Worden de problemen aangaande deze doelgroep en het verschaffen van veilige plekken 

evenredig aangepakt in de regio, en hoe scoren we als gemeente Hilversum? 

In de bijlage vind u een uitgebreide lijst met constateringen en zorgpunten die u inzicht kunnen 
verschaffen in onze zorgen en onderliggende vragen.

Namens Hart voor Hilversum;

Regie Redmeijer


